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Zápisnica č. 5/2024 

zo zasadnutia Komisie športu a voľnočasových aktivít  

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory, 
konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 05.11.2024 

 

Program: 

 

1.  Začiatok rokovania. 
2.  Návrh a schválenie programu rokovania. 
3.  Predstavenie novej referentky kultúry a športu 
4.  Vyhodnotenie športového podujatia Vajnorský minimaratón 2024. 
5.  Informácia o pripravovaných športových podujatiach v mesiacoch november a december  
6.  2024, Vianočný stolnotenisový turnaj 2024. 
7.  Harmonogram športových podujatí na rok 2025. 
8.  Rôzne 
9.  Diskusia 

                                                                                                                                                                                                                       
1. Začiatok rokovania 

 Predseda komisie otvoril zasadnutie a privítal prítomných členov.    

 

2. Návrh a schválenie programu rokovania 

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu programu Komisie športu 

a voľnočasových aktivít pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory (ďalej 

len „Komisie športu a voľnočasových aktivít“). 

 

 

Uznesenie: Komisia schválila návrh programu.     

                               

3. Predstavenie novej referentky kultúry a športu 

Nová referentka kultúry pani Mgr. Petra Kendralová poďakovala za uvedenie predsedom 

komisie športu a voľnočasových aktivít pánom Róbertom Vajdom a predstavila svoju 

doterajšiu činnosť v oblasti kultúry a športu. Zároveň bola menovaná predsedom za novú 

tajomníčku komisie športu a voľnočasových aktivít s platnosťou od 4. novembra 2024. 

 

  

 

Uznesenie: Komisia hlasovaním súhlasila s vymenovaním novej tajomníčky na komisii športu 

a voľnočasových aktivít, pani Mgr. Petry Kendralovej s účinnosťou od 4. novembra 2024. 

 

4. Vyhodnotenie športového podujatia Vajnorský minimaratón 2024. 

Pán Tvrdoň vyhodnotil akciu za úspešnú, s pozitívnymi reakciami od účastníkov a dobrým 

počasím. Zároveň poďakoval za pomoc. Vyhodnotenie účasti: dospelých bolo 210 ľudí a 150 

detí. Výsledky boli zverejnené aj v aktuálnom čísle Vajnorských noviniek. Pán Vajda 

Za: 5 Proti: 0 Zdržali sa: 0 
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skonštatoval, že by mohla byť aktívnejšia pomoc dobrovoľníkov, ak by sa oficiálne oslovili 

členovia komisie e-mailom. Následne vedia reagovať a pomôcť pri organizácii.  

  

Uznesenie: Komisia berie na vedomie vyhodnotenie podujatia Vajnorský minimaratón 2024 

a do budúceho roka navrhuje pri podujatiach poslať e-mailom požiadavku na výpomoc 

dobrovoľníkov. 

 

5. Informácia o pripravovaných športových podujatiach v mesiacoch november 
a december 

Pani Kendralová predstavila plán podujatí na mesiace november a december 2024. 
 

Uznesenie: Komisia berie na vedomie informáciu o plánovaných podujatiach do konca roka 

2024. 

 

6. Harmonogram športových podujatí na rok 2025 

Pani Kendralová predstavila plán športových podujatí na rok 2025, pričom podujatia ktoré ešte 
nie sú doručené na mestskú časť je potrebné doplniť do decembra 2024. Zároveň spomenula, 
že mestská časť bude v roku 2025 organizátorom petangového turnaja, pričom termín bude 
ešte dohodnutý s ostatnými mestskými časťami, ktoré sú účastníkmi turnaja. V rámci návrhu 
od pani Zemanovej z kultúrnej komisie na nočnú jazdu bicyklom reagoval pán Vajda, že je to 
na zabezpečenie bezpečnosti účastníkov náročné podujatie, najmä kvôli možným úrazom. 
Pani Kendralová zistí, čo organizácia podujatia obnáša a bude o tom informovať komisiu 
športu a voľnočasových aktivít. Pán prednosta spomenul informáciu o tom, že vzhľadom na to, 
že sme uchádzačmi o umiestnenie sa vajnorského ornamentu na olympijskom oblečení, je 
možné ak budeme úspešný, že budú koncom roka 2025 nejaké promo akcie. Taktiež sa 
upresnia hokejbalové akcie. Pani Mešková požiadala futbalistov či by sa zúčastnili stavania 
mája. Taktiež boli členovia komisie informovaní, že v súlade s VZN treba do 30. novembra 
2024 poslať žiadosti o dotácie.  
 

Uznesenie: Komisia berie na vedomie informáciu o plánovaných podujatiach na rok 2025, 

s tým že chýbajúce podujatia sa zapracujú po doplnení od členov komisie. Zároveň bude 

doplnený aj termín petangového turnaja a v prípade úspešnosti aj olympijská promo akcia. 

  

7. Rôzne 

Pán prednosta informoval komisiu k správe multifunkčného ihriska na škole a že v súčasnosti 

nie je možné riešiť samostatného správcu z finančných dôvodov a preto otázky týkajúce sa 

využívania multifunkčného ihriska je potrebné riešiť s riaditeľom školy. Pani Mešková navrhla 

ponúknuť správu nejakému športovému spolku, alebo občianskemu združeniu. Pán prednosta 

navrhol stretnutie s riaditeľom školy, prípadne pozvať ho zúčastniť sa najbližšej komisie. 

Komisia zobrala na vedomie tento návrh a bude to riešiť na najbližšom stretnutí komisie. 

Pán Krutý informoval o  opravách v budove pri hokejbalovom ihrisku. 

 

8. Diskusia 

Bez diskusie 

 

Ďalšia komisia je plánovaná na          . 

                          Róbert Vajda  

predseda komisie 

 

Zapísala: Mgr. Petra Kendralová, tajomník komisie 

Bratislava, dňa 05.11.2024 


